
RO.0012.3.6.2023 
Protokół Nr 41/2023 

z posiedzenia Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Brańsk 
w dniu 12 czerwca 2023 r. 

 
   Posiedzenie Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Brańsk  zostało zwołane przez Pana Pawła 
Wysockiego – Przewodniczących Komisji Rewizyjnej, z następującym porządkiem 
posiedzenia: 
 

1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie quorum. 
2. Przyjęcie porządku obrad. 
3. Zapoznanie się z raportem o stanie Gminy Brańsk za 2022r. (punkt wspólny              

z Komisją Rozwoju Gospodarczego Oświaty Budownictwa  i Transportu). 
4. Zamknięcie posiedzenia. 

 
Posiedzeniu przewodniczył Pan Paweł Wysocki Przewodniczący Komisji Rewizyjnej.     

                                                                                                         
 Posiedzenie Komisji rozpoczęło się o godz. 1000 i trwało do godz. 1030  (w sali 
konferencyjnej Urzędu Gminy Brańsk, ul. Rynek 8, 17-120 Brańsk) 
                                                                                                                   
W posiedzeniu uczestniczyli członkowie Komisji Rewizyjnej:  
Stan członków – sześciu - obecni wszyscy: 

1) Paweł Wysocki  Przewodniczący Komisji 
2) Elżbieta Moczulska  Z-ca Przewodniczącego Komisji 
3) Adam Wiesław Matysiak Członek Komisji  
4) Mariusz Półtorak  Członek Komisji  
5) Józef Szpakowski  Członek Komisji  
6) Tadeusz Krasowski  Członek Komisji    

Lista obecności w załączeniu do oryginału protokołu. 
 
Ponadto w posiedzeniu Komisji Rady uczestniczyły osoby zaproszone: 

1. Andrzej Jankowski   Wójt Gminy Brańsk 
2. Monika Falkowska   Zastępca Wójta Gminy Brańsk 
3. Elżbieta Janina Szymańska Sekretarz Gminy 
4. Anna Wiśniewska   Skarbnik Gminy 

Lista obecności w załączeniu do oryginału protokołu. 
 

5. Członkowie Komisji RGOBiT (odrębna lista obecności przy protokole Komisji)  
 

Ad.1 Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Pan Paweł Wysocki otworzył posiedzenie 
powitał przybyłych na posiedzenie członków Komisji Rewizyjnej oraz osoby zaproszone. 
Na podstawie listy obecności stwierdził quorum, tym samym prawomocność posiedzenia     
i podejmowania uchwał.  
 
Ad. 2 Przewodniczący posiedzenia odczytał porządek posiedzenia i zwrócił się do 
członków Komisji  o zgłaszanie wniosków lub propozycji zmian.  
Wobec braku wniosków zarządził głosowanie nad porządkiem posiedzenia: radni               
w głosowaniu jawnym przy 6 członkach biorących udział w głosowaniu: głosami 6 –„za”, 
„przeciw” – 0,  „wstrzymujących się”  – 0 przyjęli porządek obrad w brzmieniu: 

1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie quorum. 



2. Przyjęcie porządku obrad. 
3. Zapoznanie się z raportem o stanie Gminy Brańsk za 2022r. (punkt wspólny              

z Komisją Rozwoju Gospodarczego Oświaty Budownictwa  i Transportu). 
4. Zamknięcie posiedzenia. 

 
Ad.3 Zapoznanie się z raportem o stanie Gminy Brańsk za 2022r. - (punkt realizowany 
wspólnie  z Komisją RGOBiT). (Raport o stanie gminy radni otrzymali w wersji 
elektronicznej na tablety), w wersji papierowej stanowi załącznik do sprawy 
RO.0002.4.2023 w teczce „Sesje rady gminy”: 
 
   Sekretarz Gminy Pani Elżbieta Janina Szymańska w skrócie przedstawiła najważniejsze 
informacje dotyczące funkcjonowania gminy Brańsk w 2022r. zawarte w raporcie o stanie 
gminy. 
 
   Wiceprzewodniczący Rady Gminy Pan Marek Brzozowski zwrócił się z zapytaniem do 
zebranych, co sądzą na temat ulicznego oświetlenia ledowego, które jest tańsze 
minimalnie, ale razi w oczy, natomiast światło żółte jest bardziej przyjemniejsze dla oka. 
 
Zadania radnych na ten temat były podzielone. 
 
Z ważnych powodów osobistych salę posiedzenia opuścił Przewodniczący Komisji 
Rewizyjnej Pan Paweł Wysocki, od tej chwili 5 obecnych członków Komisji Rewizyjnej. 
 
   Wiceprzewodniczący Rady Gminy Pan Marek Brzozowski zwrócił się z kolejnym 
pytaniem, ile rodzin z Ukrainy pozostało w Gminie Brańsk? 
 
   Odpowiedzi udzieliła Sekretarz Gminy informując, że pozostały trzy rodziny. 
 
   Na pytanie radnego Józefa Szpakowskiego, ile wydano nr PESEL? 
 
      Odpowiedzi udzieliła Sekretarz Gminy informując, że wydano 128 nr PESEL. 
 
   Przewodnicząca Rady Gminy Pani Grażyna Płonowska odniosła się do trudnej pracy 
pracowników GOPS-u, którzy robią, co mogą, pracy mają dużo, a która nie należy do 
przyjemnych i nieraz przekłada się na życie prywatne pracownika. 
 
Na pytanie radnego Mariusza Półtoraka o ilość świadczeń 500+, poinformowano, że ZUS 
GOPS-u nie informuje, ile świadczeń przyznano. 
 
   Po rozpatrzeniu całokształtu spraw związanych z raportem o stanie gminy Brańsk za rok 
2022 Komisja Rozwoju Gospodarczego, Oświaty Budownictwa i Transportu w głosowaniu 
jawnym głosami 5 –za, przeciwnych -0, wstrzymujących -0, w obecności 5 członków 
Komisji, (w trakcie głosowania nieobecny Radny Paweł Wysocki) pozytywnie zaopiniowała 
raport za 2022r.  
 
   Komisja Rewizyjna Rady Gminy Brańsk po rozpatrzeniu całokształtu spraw związanych    
z raportem o stanie gminy Brańsk za rok 2022, w głosowaniu jawnym głosami 5 –za, 
przeciwnych -0, wstrzymujących -0, w obecności 5 członków Komisji, (w trakcie głosowania 
nieobecny Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Pan Paweł Wysocki) pozytywnie 
zaopiniowała raport za 2022r. 



Ad.4 Wobec wyczerpania porządku posiedzenia, Zastępca Przewodniczącego Komisji 
Rewizyjnej Pani Elżbieta Moczulska o godz. 1030 zamknęła posiedzenie. 
 

Na tym protokół zakończono i podpisano. 

Protokolant:      Zastępca Przewodniczącego Komisji  Rewizyjnej 

/-/Alina Adamczyk                                /-/Elżbieta Moczulska   


